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Ac 2,1-11
1 Co 12, 3b-7.12-13
Jn 20, 19-23

Avui fa 50 dies que esperàvem la vinguda de l’Esperit Sant que és com una tercera encarnació divina en el món. La primera fou
la creació quan Déu vessà el seu amor sobre l’univers: Déu Pare creador. La segona quan Déu vessà el seu amor en l’infant de
Betlem: Déu Fill redemptor. I  La tercera avui, quan Déu vessa el seu amor en nosaltres. Déu Esperit Sant, santificador. Efusió
“Vessaré el meu Esperit sobre tothom” (Jl 3,1) I així és, ens ha abocat l’Esperit, una ventada violenta, com llengües de foc, i hem
quedat plens de l’Esperit Sant (Ac 2, 1-4). La Pentecosta  és Jesús que es queda  per sempre amb nosaltres. La seva vida  que
es desborda del seu interior per inundar tothom que hi està disposat. Alenada forta –ruah- rauxa que se’ns enduu on no
esperàvem. La sorpresa de Déu en la nostra història personal i col·lectiva. De vegades, ventada com avui, de vegades brisa
(1Re 19,11-13) que ens porta més enllà de les nostres minses previsions. Infusió “Quan vindrà l’Esperit de veritat us guiarà cap
el coneixement de la veritat sencera” (Jn 16,13) És com la bosseta d’herbes que posem a la tassa amb aigua bullint, per
combatre el refredat. Tot el millor de l’herba: el seu gust, la seva aroma, les seves propietats guaridores passen a l’aigua –que
som nosaltres- i l’aigua ja no és el que era. És una aigua saludable, enriquida amb l’Esperit de la Veritat. Jesús ressuscitat infon
el seu Esperit en nosaltres que som l’aigua a la qual es traspassa l’aroma de Jesús  i el seu gust. Així ho va viure santa Teresa
de Jesús (de la qual celebrem enguany el Vè centenari del seu naixement) quan escrivia: “Estando un día muy penada por el
remedio de la Orden, me dijo el Señor: -Haz lo que es en tí y déjamet ú a Mí y no te inquietes por nada; goza del bien que te ha
sido dado, que es muy grande; mi Padre se deleita contigo  y el Espíritu Santo te ama” (Cuentas de conciencia, 10) Difusió
“Com el Pare m’ha enviat a mi, també jo us envio a vosaltres”  (Jn 20,21) Amb l’Esperit Sant podrem dur a terme, fins a la seva
plenitud, el projecte de Jesús: el Regne de Déu, aquí i ara. El nostre món necessita aquesta aroma de la infusió de l’Esperit.
Gràcies a la tècnica: satèl·lits, parabòliques, internet, mòbils... vivim un món globalitzat que podria ser l’inici d’una gran comunió
humana. Però els fanatismes de tota mena, els terrorismes de tota mena: religiosos, socials, culturals i econòmics  no ens
deixen. Amb el llenguatge de l’Esperit de Jesús, el llenguatge de l’Amor sense fronteres, i amb una Fidelitat rebel  al seu
missatge, sí que podrem canviar el món. Contemplació i acció, com ens diu l’estimat bisbe emèrit, Pere Casaldàliga: “L’Esperit
Sant té dues ales: l’ala dreta que és més de contemplació, intimitat i ortodòxia;  i l’ala esquerra que és més de profecia i
compromís d’alliberament. Hem de volar amb  les dues ales de l’Esperit Sant perquè voli bé” I per acabar,  una breu cita del
recent document de la CEE, signat a Avila el mes d’abril d’enguany: “L’Esperit Sant és l’Amor personificat de Déu que transforma
i purifica els cors dels deixebles i els canvia d’egoistes  i covards en generosos i valents; d’estrets i calculadors, en oberts i
despresos. Per això,  és molt important no dissociar acció i contemplació, lluita per la justícia i vida espiritual ja que som cridats a
ser evangelitzadors amb Esperit, evangelitzadors que preguen i treballen (...) L’Esperit és també la força que transforma el cor
de la Comunitat eclesial perquè sigui en el món testimoni de l’amor del Pare que vol fer de la humanitat, en el seu Fill, una sola
família”. 
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